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Discgolf är en växande hobby med goda hälsoeffekter och en bra sätt 
att aktivera barn och unga. Det är därför dags att Botkyrka anlägger en 
bana för sporten. 

Frisbeegolf eller discgolf, som det officiella namnet numera är, är en 
växande fritidssysselsättning och sport i hela Sverige. Många 
kommuner har anlagt egna banor och det gäller också kommunerna 
runt Botkyrka. Vänsterpartiet blev i höstas uppmärksammade på att 
Botkyrka saknar en sådan bana. Discgolf ligger helt i linje med 
samhällets strävan att aktivera barn, ungdomar (och vuxna i alla åldrar) 
i mer fritids- och utevistelse. Om man då kan kombinera detta med ett ”
spel”, en ”lek” i skogen eller skogsnära terräng ja då är ju discgolf 
perfekt.  

Kultur- och fritidsförvaltningen, som utrett vårt förslag efter ett 
ledamotsinitiativ i nämnden, har bedömt att detta är en bra aktivitet, 
inte minst ur barnperspektivet. Kultur- och fritidsnämnden har också 
varit mycket positiv till vårt initiativ. Kostnaden för kommunen är initialt 
begränsad, kanske 300-400 tkr, och sedan tillkommer bara kostnader 
för årligt underhåll. Att använda banan skall vara avgiftsfritt och att 
banan ligger i anslutning till allmänna kommunikationer är också viktigt. 
Kultur- och fritidsförvaltningen har i sitt svar på vårt ledamotsinitiativ 
pekat på flera möjliga platser.  

Yrkande: 

–Att kommunfullmäktige uppdrar till kultur- och fritidsnämnden att 
anlägga en discgolfbana öppen för allmänheten 
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